
   

 

 

Protokoll fört vid STPL styrelsemöte nr 11  2023-12-06 

Möte + lunch på Scandic Linköping Väst Hotell 

 

 

Närvarande:  Marianne Ljungdahl 

  Kenneth Brandin 

  Claes Konradsson    

  Christina Roslund 

  Börje Belking 

  Mariette Lingeby 

  Lars Gullqvist  

  Sören Emilson 

  Birgitta Jörgensen   

  Christer Carlson (valberedningen)  

 

  

1. Mötets öppnande 

 

Ordföranden Marianne Ljungdahl hälsade alla välkomna till styrelsemötet  

samt förklarade mötet öppnat.  

 

2. Godkännande av dagordningen 

 

 Förslag till dagordning godkändes. 

    

3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

  

Föregående mötesprotokoll godkändes utan anmärkning. 

 

4. Rapport om hemsidan 

 

Första mötet har hållits med GetOnNet om vår nya hemsida. 

Förslaget på gruppering presenterades. Det är ungefär samma  

grundstruktur som tidigare och med nya flikar ”Bli medlem” (där 

man kan ange om man vill bli medlem) samt Adm (flik för styrelsen 

som kräver login, där man bl.a. kan lägga in medlemsregister, 

mailutskick, befattningsbeskrivningar). Samma logga som tidigare 

ska användas. Förslag kom upp om undermenyer under programfliken,  

ex resor/kåserier/boule. Lansering av nya hemsidan under våren. 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

5. Rapport från kassören   

 

 BEHÅLLNING   

 Bankgiro   43 635 kr 

SBAB 132 936 kr  

Fordr. Driftsbidrag DSV 5 år -   3 861 kr    

Fordr. Medl.avg, kåserier m.m. 2022          -    kr 

Fordr. Medl.avgift m.m. 2023 -      200 kr  

 Summa  172 510 kr              

   

411 medlemmar 2022-12-31 

370 medlemmar har erlagt medl.avg. för 2023 

36 nya medlemmar 2023 

31 medlemmar har erlagt medl.avg för 2024    

431 medlemmar 2023-12-04                               

42 medlemmar har ej erlagt medl.avg. för 2023 per 2023-12-04 

 

Vi har under 2023 erhållit föreningsbidrag från Saab på 35.000 kr. 

Vi har inte erhållit något föreningsbidrag från Linköpings Kommun. 

Ansökningar om föreningsbidrag för 2024 har skickats in till Saab 

och Linköpings Kommun. 

 

6. Rapport från rekryterare 

 

 36 nya medlemmar har tillkommit 2023.   

 

7. Rapport från programansvarig 

 

Program 2023 

 

 16 februari Lunchkåseri Ulf Edlund ”Saab på 1950-talet”                    88 deltagare 
 

 9 mars Årsmöte – Gästtalare: Göran Berlemo, Saab deltog       38 deltagare  
    

23 mars Lunchkåseri: Bedrägerier mot äldre – Länsförsäkringar  52 deltagare 
      

12 april Barracudaverken Gamleby och Västervik                       47 deltagare  

              

20 april Medlemsmiddag (50-årsjubileum)                                    133 deltagare 

  
4 maj kl 14:00 Öppet Hus på Hälsokullen – Ingen anmälan          25 deltagare  

 
16 maj Hjälmare Kanal                                                         48 deltagare 
   .                  
14 juni  Stockholm, Millesgården och Nordiska Museet              34 deltagare 

 
augusti Inget program 

 
6-10 september 5-dagarsresa till Berlin                                                        32 deltagare  
 
 
 



   

21 september Lunchkåseri ”Från ASJ till Saab”, Bengt-Åke Rudström       65 deltagare    Lars G   

  
8 oktober Teater/musikal Änglagård på Oscarsteatern                 48 deltagare 
            

16 november Lunchkåseri ”Polisens områdesarbete i Linköping”     68 deltagare   Mariette 

 
11-13 december Julmarknadsresa Wismar  INSTÄLLT pga få deltagare     16 anmälda  

      

Program 2024 
 
8 februari  Lunchkåseri med Ulf Edlund – ”Saab på 1960-talet”   21 anmälda   Christina 
 Vi behåller priset 110 kr men till kommande kåserier måste det höjas. 
 

14 mars Årsmöte 

 Önskemål att Lars Gullqvist informerar om Jubileumsfonden igen. 
 Gästtalare från Saab ska också utses. 

 
19 mars Flygvapenmuseet med guide        Sören  
 Sören presenterade förslag. Beslutades om gruppvisning 
 ”Flygdrömmar, världskrig och livsöden” samt att lunch ej ska ingå.  
 Möjlighet finns att äta bricklunch på museet för de som vill.  
 Maxantal 25 per grupp. Sören undersöker om de kan köra två  
 parallella grupper. Börje skriver texten till programutskicket. 

  
8 april  Väderstadverken         40 anmälda. Fullbokat 
  

12 april Väderstadverken           8 på intresselista 
 Kenneth ber om uppdaterat prospekt från Kanalbuss  
 där både 8 och 12 april är angivna och mailar det sedan 
 till Börje. 

 
18 april Medlemsmiddag     Frazzes band bokat. 
 Anmälan ska gå till Mariette. Ny text gjord till  
 programutskicket (Christina mailar till Börje) 

   
28-29 maj Helsingborg/Helsingör                                                  29 anmälda 
 Kenneth mailar nya prospektet med pris till Börje. 

 
juni Inget program 
 
27 juli Dagsresa  
 Kenneth har fått prospekt från Kanalbuss som han 
 mailar till Börje. 

 
2-5 sept Långresa  
 Kenneth ber om uppdaterat prospekt från Kanalbuss 
 (med tillägg dag 4 samt datum) och mailar det sedan till Börje. 
  

oktober musikal/teater    
 
november kåseri? 
 
december julmarknadsresa 
 
Programutskicket: 
Börje sätter ihop programmet och mailar till Marianne, Kenneth, Christina och  
Mariette för kontroll. Claes ordnar sedan kopiering. Christina köper frimärken. 

 
 

 



   

 
 
8. Rapport från valberedningen 

 

 Valberedningen jobbar på med val/omval inför årsmötet 2024. 

 De har presumtiva kandidater till nyval.  

 

9. Övriga frågor 

 

 Börje skickar ut julbrevet via mail efter dagens styrelsemöte. 

 Christina mailar uppdaterad utgåva till honom. 

  

 Ny postadress: Information skrivs in i försättsbrevet i programutskicket 

 i januari. Information bör sedan även gå ut till leverantörer ex Terrassen. 

 

 Christina har uppdaterat Befattningsdokumentet (utg 2). Dokumentet  

uppdateras igen efter årsmötet 2024. 

 Detta dokument ska läggas in på nya Hemsidan (under styrelsens egna flik). 

 

Efter styrelsemötet bjöds Revisorerna, Valberedningen och Boule-ansvariga 

in till mötet för information. Därefter intogs lunch på Scandic Linköping Väst.  

     

10. Kommande möten 

 

Onsdag 10 januari 2024 kl 10:00 Utskicksmöte 

 

Onsdag 7 februari 2024 kl 10:00 

      

11. Mötets avslutning 

 

 Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

 Vid pennan   Justeras 

 

 

 ……………………………  ……………………………… 

 Christina Roslund  Marianne Ljungdahl 

 Sekreterare   Ordförande 


